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Referat - ordinær og ekstraordinær generalforsamling  

GRF. SKOVSLETTEN 

Onsdag den 24. februar 2016  kl. 19.00 

1. Velkomst ved formand 

Henrik Nielsen bød velkommen. Ingen frivillige meldte sig som dirigent. Bestyrelsen pegede på 

egen kandidat. 

 

2. Valg af dirigent 

Arne Hansen påtog sig hvervet som dirigent. 

 

3. Formandens beretning 

Der har i 2015, været afholdt  5 bestyrelsesmøder. 

I samarbejde med grundejerforeningen på Kærup-siden, har vi i længere tid arbejdet på, at få lavet 

et fodgængerfelt på præstevejen ved Benløse skole. Det er nu lykkedes os at få Ringsted 

kommune til at godkende og betale dette. Ligeledes bliver der lavet en halv buslomme på højre 

side, (bussen holder halvt ude på vejen) det er ligeledes meningen at der skal være skolepatrulje 

ved fodgængerfeltet og det er planen det skal være klart til skolestart august 2016.  

Vi har leget lidt med tanken om at holde loppemarked i august måned. Det påtænkes at sætte 

stande op ude ved højen mod Roskildevej, et godt tidspunkt kunne måske være den 1. weekend i 

august. Der vil selvfølgelig blive sendt info ud om dette og ud fra hvor mange tilmeldinger der 

kommer, så ser vi om det ikke kunne blive til en sjov dag. 

Vores " store-feje-dage har vi holdt med stor succes. I foråret har vi blandt andet plantet lidt roser, 

beskåret roserne, ordnet bedene, i bedet ved Toften blev der fjernet træstub, der blev repareret 

hegn ved skoven, fejet langs fortovs kanterne, ryddet op ved regnvandsbassinet.  

I efteråret blev der beskåret træer og grene på begge sider af volden ved Roskildevej. Der blev 

slæbt og slidt for 1450 kg affald som blev proppet i containeren, godt gået.  Der blev ligeledes lagt 

chaussesten rundt om alle træerne ved vores parkeringspladser, og fyldt op med skærver. Begge 

dage blev afsluttet vanen tro med pølser, vin, øl og vand. Det er dejligt at vi kan samles så mange. 

På det grønne område: 

Vi har lavet en tre årig kontrakt med Højbo Anlægsgartner, der omfatter snerydning og 

græsslåning samt anden grøn vedligeholdelse. Vi har gjort det for at få en fast pris i en længere 
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periode, uden prisstigninger i perioden. Normalt har prisen været reguleret med ca. 2 % årligt.  Det 

giver en besparelse på godt kr. 5.000,00 incl. moms på denne 3 årige kontrakt. 

Højbo har fået besked på at styne vores træer på området, og det vil blive gjort inden for 14 dage, 

rosenbedene vil blive gødet til foråret af bestyrelsen, eller til store-feje-dag.   

Højbo vil ligeledes sprøjte for mælkebøtter, og stien skal selvfølgelig have en tur også.   

Vi har i august 2015, haft rettet henvendelse til Ringsted forsyning med hensyn til oprensning af 

vores regnvandsbassin, som netop er blevet renset i uge 7. Det lå ikke i kortene at de før måske i 

2017, men de har været meget positive over for vores begrundelse for at vi gerne ville have det 

renset. Begrundelsen var, at vi gerne ville sætte en bænk oppe på volden/bakken mod 

præstevejen, hvor man kan sidde og nyde fuglelivet på en spejl-blank sø. Det har de lyttet til og 

samtidig ønsket at bruge vores bassin som forsøg i deres planlægning. 

Vi får ligeledes sikret lågen ned til bassinet, så den kun kan åbnes af Ringsted Forsyning og IKKE af 

de skolebørn der har haft lyst til det. Oprydning vil blive udrettet af kommunen snarest.   

Forespørgsler: 

Vi  har fået forespørgsler igen, om hvordan man skal brandsikre sit OC Hus, og jeg vil gerne 

understrege at, vi i bestyrelsen hverken kan eller vil komme med løsninger. Tag fat i teknisk 

forvaltning Ringsted og hør om de er kommet nærmere en klarhed over hvad der skal laves!! 

Der er desværre flere og flere der skal have udskiftet tagrender, det er særligt slemt på Sletten og 

Toften. Man kan med fordel henvende sig til, Flemming eller Arne da de har gode kontakter til 

leverandøren, som giver op til 65 % rabat  

GF Skovsletten har underskrevet en støtte erklæring til BIF som kan hjælpe dem med at få lavet en 

udendørs kunststof bane til fodbold, floorball, legepladser osv., til gavn for alle unge i 

nærområdet. Jo flere underskrifter fra bl.a. grundejerforeninger og lign., gør det nemmere at få 

tildelt penge fra de forskellige fonde. Det koster ikke GF Skovsletten noget økonomisk, men det 

kan måske hjælpe til at projektet bliver til noget.  

 

4. Godkendelse af årsregnskab 2015 (se hjemmeside) 

Regnskabet blev godkendt uden kommentarer. 

 

5. Godkendelse af budget 2016 (se hjemmeside) og kontingent 

Budget og kontingent blev godkende uden kommentarer. 
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6. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Henrik Nielsen genvalgt som formand 

Henrik Meyer genvalgt som bestyrelsesmedlem 

Susanne Larsen valgt som suppleant 

Jane Hansen  genvalgt som suppleant 

Britt Steen  genvalgt som revisor 

 

7. Bestyrelsens oplæg til fremtidig placering af foreningens midler. 

Oplæg blev gennemgået og efterfølgende godkendt. Se bilag. 

 

8. Forslag om etablering af petanque- eller krolf-bane 

Begge forslag blev drøftet og efterfølgende afvist. Der var tilslutning til indkøb af bænk. 

 

9. Eventuelt 

Louise, Nørreskovvej 23, gjorde opmærksom på skrivelse fra Ringsted Kommune som er fremsendt 

til nogle få parceller, der ligger nærmest til Præstevej. Skrivelsen omhandler omdannelse af den 

tidl. pedelbolig på Præstevej, som fremadrettet skal benyttes til flygtningebolig. Der var 

efterfølgende en kort debat omkring det hensigtsmæssige i placeringen, specielt set med øjne på 

sikkerheden for børn på skolen. Bestyrelsen var ikke bekendt med informationen fra kommunen. 

Vi har efterfølgende været i kontakt med et par byrådspolitikere og det er blevet os oplyst, at der i 

marts måned 2016, vil være borgermøder i Benløse og Jystrup, som vil give yderligere 

informationer om emnet. Hold øje med dagspressen. 

Generalforsamlingen blev herefter afsluttet og formanden takkede for pænt fremmøde. 

GODKENDELSE AF REFERAT: 

Dato: 

____________________          ____________________         ____________________ 

     Henrik Nielsen                            Allan Steen                           Henrik Meyer 

____________________          ____________________                  

    Flemming Frederiksen               Claus Jensen                            
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Bilag 1. 

 

 

Placering af foreningens midler 
Foreningens midler vurderes løbende af bestyrelsen og placeres efter bestyrelsens beslutning, 

bedst muligt, dog efter følgende generelle retningslinier: 

 

 

1) Kontant placering til fornuftig rente, herunder evt. binding af midlerne for en længere 
periode hvis dette er relevant og attraktivt. Binding af midlerne på ikke anfordringsniveau, 
vurderes ud fra foreningens løbende likviditetsbehov. 
 

2) Max. 10% af foreningens midler kan placeres i aktier og alene hvis dette er i sammenhæng 
med specielle fordele, herunder opnåelse af bedre forrentning af kontante midler – hvis 
investering i aktier således er et krav herfor. Der vil således alene være tale om besiddelse 
af pengeinstitutaktier. 
 
 

3) Investering i obligationer og obligationsbaserede investeringsforeninger. Midlerne kan 
placeres i disse værdipapirer, dog baseret på korte papirer med en max. løbetid på 10 år og 
lav risiko. Binding vurderes jf. likviditetsbehov nævnt under pkt. 1. 
 

4) Ved likvid kontantformue over tkr. 750 vurderes endvidere behovet for placering i mere 
end 1 pengeinstitut. 

 


